

BITS & PIECES

What Veranda Resorts has been up to



#10

Veranda

RESORTS
MAURITIUS

Photo credit : wedding_diary_by_ani

NEWS OF THE MONTH

A CRAZY BAZAAR AT VERANDA TAMARIN



The first Crazy Bazaar was held on Saturday, November 16, an opportunity to bring together local craftsmen for a morning of exchange with tourists looking for the typical Mauritian souvenir to bring back to their families.

It is in a spirit of community and a will to share that Veranda Tamarin organized this Crazy Bazaar. Set in the the Crazy Fish Bar, local craftsmen exhibited home-made creations with the background performance of a local band.

Congratulations to the entire Veranda Tamarin team for this initiative.

VERANDA TAMARIN PRÉSENTE LE CRAZY BAZAR

C'est le samedi 16 novembre dernier que fut organisé le premier Crazy Bazar, l'occasion de réunir des artisans locaux lors d'une matinée d'échange avec les touristes en quête du souvenir typiquement mauricien à ramener à leur famille.

C'est dans un esprit communautaire et un désir de partage que l'hôtel Veranda Tamarin a organisé ce Crazy Bazar. Installés au Crazy Fish Bar, les artisans ont exposé leur création accompagnés qu'un groupe de musique locale qui anima cette rencontre.

Bravo à toute l'équipe de Veranda Tamarin pour cette initiative.

LIVE VARIOUS CULINARY EXPERIENCES IN OUR VERANDA RESORTS HOTELS



Guests staying at one of our Veranda Resorts hotels are guaranteed to experience a stay in the deepest part of Mauritius through Deep Into Mauritius experiences. Mauritius is a land of sharing and discovery and at Veranda Resorts we have a lot to offer our guests.

And it all starts with a variety of culinary experiences. From the street food tour organized in the capital to taste local specialities, to the sharing table of our hotels where guests can enjoy a family meal with the entertainment team, to the must-attend cooking class and the famous local tables we offer many culinary experiences to delight our guets'stste buds.

VIVEZ DES EXPÉRIENCES CULINAIRES VARIÉES DANS NOS HÔTELS VERANDA RESORTS

Les clients qui résident dans un de nos hôtels Veranda Resorts ont l'assurance de vivre un séjour au plus profond de l'île Maurice grâce à des expériences "Deep Into Mauritius". L'île Maurice est une terre de partage et de découverte et chez Veranda Resorts, nous avons beaucoup à offrir à nos vacanciers.

Cela commence par des expériences culinaires variées. De la ballade culinaire organisée dans la capitale afin de goûter aux spécialités de rue locales, à la table de partage de nos hôtels à laquelle les vacanciers peuvent partager un repas familial avec l'équipe d'animation en passant par l'incontournable cours de cuisine sans oublier le fameux repas chez l'habitant, le choix d'expériences gustatives ne manque pas pour ravir les papilles de nos clients.

NEWS OF THE MONTH

AT VERANDA RESORTS, WE CELEBRATE LOVE WITH A CAPITAL L



Whether it's a proposal, a vow renewal or an ultra-romantic honeymoon, we'll take care of everything, down to the slightest detail, to ensure that your experience is a magical and memorable one.

Are you hoping to get engaged on a sandy beach, with the gentle lapping of the waves and a radiant sunset as your witnesses? At Veranda Resorts, we do our utmost to bring the moment of your dreams to life.

At Veranda Resorts we offer our lovers the possibility to choose the venue that suits them for their special day from among our five hotels, each built around a different concept: go barefoot on the beach at Veranda Palmar Beach; surround themselves with their tribe at Veranda Tamarin; enjoy the romantic vibe of Veranda Paul & Virginie or the festive atmosphere of Veranda Grand Baie; or opt for the chic and friendly Veranda Pointe aux Biches.

CÉLÉBRER L'AMOUR AVEC UN GRAND A CHEZ VERANDA RESORTS

De la demande en mariage au renouvellement des vœux, en passant par une lune de miel ultra-romantique, chez Veranda Resorts nous nous occupons de tout jusqu'au moindre détail pour offrir à nos futurs mariés une expérience aussi magique qu'inoubliable.

Vous rêvez de vous dire « oui » sur une plage de sable fin, le doux clapotis des vagues en écho et un coucher de soleil rougeoyant pour seul témoin ? Chez Veranda Resorts, nous mettrons tout en œuvre pour vous permettre de réaliser ce rêve parfait.

Nous offrons à Veranda Resorts la possibilité à nos tourtereaux de choisir leur destination de mariage rêvée parmi nos 5 hôtels au concept singulier : pieds nus dans le sable à Veranda Palmar Beach, entourés de leur tribu à Veranda Tamarin, ambiance romantique à Veranda Paul & Virginie ou festive à Veranda Grand Baie, et enfin chic et convivial à Veranda Pointe aux Biches.

FROM THE BLOG & OTHER PLATFORMS

// Veranda Resorts Blog //



19
DEC

CELEBRATING THE FESTIVE SEASON IN THE TROPICS

They're open to new traditions, but also attached to their family habits. Five Veranda Resorts employees share their plans for a joyful and festive Christmas and New Year's Eve.

LA SAISON FESTIVE SOUS LES TROPIQUES

Ils sont ouverts à de nouvelles traditions, tout en restant attachés à leurs habitudes familiales. Cinq employés des hôtels Veranda Resorts nous partagent leur programme pour accueillir joyeusement Noël et le Nouvel An.

Read More: / Lire Plus :

EN

FR

FROM THE BLOG & OTHER PLATFORMS

POSTS OF THE MONTH

// FACEBOOK //

POST OF THE MONTH



Photo courtesy: @resl209

[View Post](#)

// INSTAGRAM //

PHOTO OF THE MONTH



Photo courtesy:
@romain_bebon_photographe

[View Post](#)

// VIDEO //



A Day at Veranda Tamarin Hotel
- Mauritius

[Watch Video](#)

//WHAT OTHER SAY ABOUT US//



#EUBEACHCLEANUP 2019 IN MAURITIUS AND SEYCHELLES

Read More: / Lire Plus :

[EN](#)

[MORE CLIPPINGS](#)

Veranda

RESORTS
MAURITIUS

CONTACT

Candice Yon

Manager - Communication & PR

E: candice.yon@vlh.mu

Julie Daruty

Communication Executive

E: julie.daruty@vlh.mu

Shailen Chuttoor

Manager - Digital Technology

E: shailen.chuttoor@vlh.mu

Roshnee Coomar

Digital & Web Coordinator

E: roshnee.doma@vlh.mu

